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till kommissionen

Angående: Nitrater

Åtskilliga vetenskapliga undersökningar bekräftar idag att nitrater har gynnsamma effekter på djurs 
och människors hälsa (Benjamin, L’Hirondel, Avery, Archer, Tubiana, Apfelbaum, Académie 
nationale de médecine…).

Nitrater produceras ständigt av våra celler och halten av dem i blodplasmat regleras kontinuerligt.

Störningar i vattenmiljöer verkar bero på fosfor. Nitratkvävet verkar inte bidra till dessa störningar 
och kan till och med användas för att behandla eutrofa vattendrag.

Standarden på 50 mg/ml fastställdes vid en tidspunkt då kunskaperna om nitraterna var mycket 
begränsade. Enligt de senaste vetenskapliga rönen skulle detta vara onödigt lågt.

Känner kommissionen till dessa undersökningar?

Enorma summor har alltså investerats till ingen nytta av såväl jordbrukarna som myndigheterna, utan 
att det kan motiveras på något sätt ur miljö- eller hälsosynpunkt.

Har kostnaderna för genomförandet av denna politik utvärderats?

Vore det inte dags att se över hela lagstiftning om nitrater, så att man undviker att sträva efter 
grundlösa, orealistiska och onödigt dyra mål?

En konferens på europeisk nivå, öppen för alla forskare som arbetar inom detta område, skulle göra 
det möjligt jämföra kunskaper och fatta beslut på detta område.

Är kommissionen redo att organisera en sådan konferens?


